
Hei, 

Haluamme kysyä hallitukselta, millainen vaikutus johtoryhmällä on ollut moottoriliiton 

toiminnassa näiden parin vuoden aikana. Mikä on ollut johtoryhmän rooli, ja millaisia 

hyötyjä tai haasteita he ovat tuoneet mukanaan? 

Tiedämme, että moottoriliitto arvostaa jäsenistön monipuolista edustamista, ja tämän 

varmistamiseksi jokaisella jäsenkerholla on oikeus esittää henkilöitä hallitukseen. 

Johtoryhmän nimeäminen hallituksen toimesta on myös osa tätä prosessia. 

Koska johtoryhmällä on vastaava valta kuin hallituksella joissain asioissa, esitämme 

liittokokoukselle joitain täsmennyksiä johtoryhmän toimintaan: 

1. Johtoryhmän kokoonpanoa tulisi tarkentaa niin, että yhdestäkään kerhosta ei voi olla 

edustajaa johtoryhmässä enempää kuin yksi henkilö. 

2. Johtoryhmän tulee heijastaa tasapuolisesti eri lajien edustusta, jotta mikään laji ei ole 

yliedustettuna. 

3. Moottoriliiton tulisi julkaista johtoryhmän jäsenlistan yhteydessä kunkin jäsenen kerho ja 

päälaji, jotta avoimuus säilyy. 

Toivomme, että nämä ehdotukset edistävät moottoriliiton toimintaa ja jäsenistön 

tasapuolista edustamista. 

Ystävällisin terveisin, 

Karkkilan Moottorikerho Ry 

Jukka Harju 
 


